
Z  Á  P  I  S  N  I  C  A
zo zasadania obecného zastupiteľstva Klokoč zo dňa

14.09.2020 o 17.30 hod.

Počet poslancov OZ: 5

Prítomní:
1.Radoslav Hruška – starosta obce

2.Ján Baláž, poslanec OZ

3.Mgr. Ľubica Sliacka, poslanec OZ

4.Stanislav Krško, poslanec OZ

5.Mgr. Žofia Veselovská, poslanec OZ

6.Ján Koreň, poslanec OZ

Ospravedlnení – Ivana Vyletelová, poslanec OZ, Marek Sliacky, poslanec OZ

Prezenčná listina tvorí súčasť zápisnice.



P r o g r a m :

1.Úvod
2.Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3.Voľba návrhovej komisie
4.Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva
5.Rekonštrukcia cesty do Čelov
6.Schválenie podania žiadosti o NFP Pomoc samosprávam z MFSR.
7.Schválenie podania žiadosti o NFP z Envirofondu
8.Schválenie úpravy rozpočtu
9.Rôzne
10.Diskusia
            a) Platba za vodné a stočné
            b) Zber kuchynského odpadu
11.Čítanie zápisnice
12.Záver

K bodu 1 - Úvod  

P. starosta privítal všetkých prítomných.

K bodu 2 - Určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice.

P. starosta určil zapisovateľku Anna Bellovú a overovateľov zápisnice Jána Koreňa a Mgr. Žofiu 
Veselovskú.

P. Koreň  ako overovateľ prehlásil:

„Ako určený overovateľ prehlasujem dnešné zastupiteľstvo za uznášania schopné.“

K bodu 3 - Do návrhovej komisie boli navrhnutí J. Baláž a Mgr. Ľ. Sliacka 

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Stanislav Krško, Ján Koreň, Mgr. Ľubica 
Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, nikto nebol proti a nik sa nezdržal hlasovania. Obecné 
zastupiteľstvo schválilo členov návrhovej komisie J. Baláža a Mgr. Ľ. Sliacku.



K bodu 4 - Schválenie programu rokovania

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Stanislav Krško, Ján Koreň, Mgr. Ľubica 
Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, nikto nebol proti a nik sa nezdržal hlasovania. Obecné 
zastupiteľstvo schválilo program rokovania.

K bodu 5 - Rekonštrukcia cesty do Čelov

P. starosta informoval poslancov o havaríjnom stave cesty do Čelov, o tom, že ju treba opraviť a 
cestu môžeme financovať len z vlastných prostriedkov, na takúto cestu projekt nebude, pretože je to
len účelová komunikácia. 

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Stanislav Krško, Ján Koreň, Mgr. Ľubica 
Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, nikto nebol proti a nik sa nezdržal hlasovania. Obecné 
zastupiteľstvo schválilo rekonštrukciu cesty do Čelov.

K bodu 6 - Schválenie podania žiadosti o NFP Pomoc samosprávam z MFSR.

P. starosta informoval poslancov a vysvetlil im princíp tejto finančnej pomoci samosprávam z 
Ministerstva financií SR. Teraz  je možné požiadať o pôžičku vo výške výpadku podielových daní 
s 0% úrokom. Pre obec Klokoč je možnosť požiadať o 10 449,- eur.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Stanislav Krško, Ján Koreň, Mgr. Ľubica 
Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, nikto nebol proti a nik sa nezdržal hlasovania. Obecné 
zastupiteľstvo schválilo podanie žiadosti o NFP Pomoc samosprávam z MF SR.

K bodu 7 - Schválenie podania žiadosti o NFP z Envirofondu.

P. starosta informoval poslancov aj o možnosti podania žiadosti o NFP z Envirofondu.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Stanislav Krško, Ján Koreň, Mgr. Ľubica 
Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, nikto nebol proti a nik sa nezdržal hlasovania. Obecné 
zastupiteľstvo schválilo podanie žiadosti o NFP z Envirofondu.

K bodu 8 - Schválenie úpravy rozpočtu.

P. Koláriková informovala poslancov o úpravách v rozpočte za III. Q 2020. Úprava rozpočtu tvorí 
prílohu zápisnice a je k nahliadnutiu.

Prebehlo hlasovanie zdvihnutím ruky: Za:  Ján Baláž, Stanislav Krško, Ján Koreň, Mgr. Ľubica 
Sliacka, Mgr. Žofia Veselovská, nikto nebol proti a nik sa nezdržal hlasovania. Obecné 
zastupiteľstvo schválilo úpravu rozpočtu za III.Q 2020.

K bodu 9 - Rôzne

V bode rôzne nemal nikto žiadnu pripomienku, návrh.



K bodu 10 – Diskusia

a) Platba za vodné a stočné
P. starosta informoval o potrebe zvýšenia cien vodného a stočného v obci Klokoč od novembra 
2020. Vzhľadom na doposiaľ investované peniaze do rekonštrukcie rezervoára v pomere k sume, 
ktorá je vybratá v rámci poplatkov za vodu je nevyhnutné zvýšiť poplatok, nakoľko náklady obce 
na prevádzku a dodávku vody musia byť v rovnakej výške ako úprava výber poplatkov.

b)Zber kuchynského odpadu
P. starosta informoval o povinnosti samospráv zabezpečiť zber kuchynského odpadu, ktorá vchádza 
do platnosti od 1.1.2021. Ak by sme zbierali tento odpad ako obec cez zberné nádoby, suma TKO  
na občana by sa veľmi navýšila. Možnosťou, ako až tak nezvyšovať cenu za TKO,  urobiť plošný 
prieskum v obci, či a ako občania kompostujú kuchynský odpad.

Na záver pán starosta poďakoval všetkým prítomným.

Mgr. Žofia Veselovská       Ján Koreň        
overovateľ    overovateľov

          Radoslav Hruška
             starosta obce


